立法會 Legislative Council

立法會CB(3) 194/10-11號文件

檔 號: CB(3)/M/AD

電 話: 2869 9205

日 期 : 2010年11月16日

發文者 : 立法會秘書

受文者 : 立法會全體議員

2010年11月17日 立法會會議

由馮檢基議員動議的休會待續議案

謹此告知議員,立法會主席已准許馮檢基議員根據《議事規則》第16(2)條,於2010年11月17日舉行的立法會會議上,在劉健儀議員根據《議事規則》第49E(2)條動議的議案和劉健儀議員就"檢討安全網保障範疇"動議的議案之間,動議一項休會待續議案。現隨文件附上有關的議案。

立法會秘書

(林鄭寶玲女士代行)

連附件

2010年11月17日(星期三) 立法會會議席上 馮檢基議員根據《議事規則》第16(2)條 動議的休會待續議案

本會現即休會待續,以就下述事項進行辯論:協助內地毒奶粉受害 兒童和家長維權的'結石寶寶之家'召集人趙連海,早前被北京法院 判囚兩年半,事件引起國內外人士強烈關注和質疑判決有違憲法賦 予人民的權利。

(Translation)

Motion on Adjournment to be moved by Hon Frederick FUNG Kin-kee under Rule 16(2) of the Rules of Procedure at the Legislative Council meeting of Wednesday, 17 November 2010

That this Council do now adjourn for the purpose of debating the following issue: ZHAO Lianhai, who founded 'Kidney Stone Babies' to help those Mainland children who are victims of tainted formula milk and their parents to defend their rights, was sentenced to two-and-a-half-years' imprisonment by a Beijing court earlier, causing people both inside and outside the country to express serious concern and question whether the sentence is a contravention of the people's rights enshrined in the Constitution.